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Đerlek najavio uvođenje novih mera i poručio: Ako budemo neodgovorni, ova agonija će trajati 

godinama 

Državni sekretar Ministarstva zdravlja Mirsad Đerlek rekao je za RTS da će se na sutrašnjoj sednici 

Kriznog štaba odlučivati o novim merama, ali nije precizirao o čemu će se tačno razgovarati. Ponovo 

apeluje na građane da se vakcinišu jer ćemo u suprotnom, kaže, ulaziti iz talasa u talas, godinama. 

Mirsad Đerlek je, gostujući u Beogradskoj hronici, rekao da će Krizni štab na sutrašnjoj sednici sigurno 

doneti nove mere jer sa, kako kaže, postojećim stanjem i postojećim merama ne možemo čekati 

septembar.  

"Skoro svaki dan se razgovara o više tema i sačekaćemo sutra da završi Krizni štab i biće javnost 

blagovremeno obaveštena", naveo je državni sekretar Ministarstva zdravlja. 

Govoreći o eventualnom uvođenju kovid propusnica, Đerlek je rekao da se mora naći "modus i način" da 

se zaustavi širenje virusa, jer je delta soj dominantan u Srbiji. 

"Iskustvo iz drugih zemalja pokazuje da nisu prošle dobro ako je bio dominantan delta soj. Jedan od 

načina da smanjimo štetu je uvođenje kovid propusnica. Mnogi kažu da je to diskriminacija, ali ako 

dodamo da na neku svečanost ili događaj može ući pacijent koji pokaže potvrdu da je imao kovid ili 

uradio antigenski tekst, to ne možemo nazvati diskriminacijom", smatra Đerlek. 

Često se, kako je rekao, pita šta još treba da se desi da shvatimo u koliko smo ozbiljnoj situaciji, "i 

čovečanstvo i mi u Srbiji". 



 
 

"Ako u bolnicama imamo preko 90 odsto nevakcinisanih, ako na respiratoru imamo nevakcinisane, oni 

zauzimaju 95 odsto, oni koji umiru su iznad 95 odsto nevakcinisani, ne razumem šta čekamo i zašto 

oklevamo. Moramo svi shvatiti da vakcina nema alternativu. Ako budemo neodgovorni, imaćemo 

ozbiljno stanje u kom ćemo gubiti ljudske živote bespotrebno i produžiti ovu agoniju na mnogo više 

godina. Ako želimo da se vratimo normalnom životu, moramo biti odgovorni prema sebe ostalima i 

vakcinisati se", poručuje Đerlek. 

Ukazuje na to da je vakcinisano samo 23 odsto stanovnika dobi od 18 do 30 godina, dodajući da se 

moraju naći modeli kako da se oni motivišu da prime vakcinu. 

"Apeli i ono što smo dosad radili, podsticaji nisu dali rezultate, mislim da sa tim ljudima treba 

razgovarati, držati tribine, edukovati ih, mislim da će dati više rezultata", napominje državni sekretar 

Ministarstva zdravlja. 

Ipak, poručuje, predaje neće biti jer se mora doći do nivoa od 65 do 70 odsto, što, kaže, garantuje "čvrst 

bedem i realnu šansu" da dođemo do kolektivnog imuniteta. 

Prema njegovim rečima, najviše problema sa brojem novozaraženih ima u onim mestima gde je slaba 

komunikacija i slaba aktivnost lokalne samouprave. Kao primer naveo je opštinu Tutin, gde je nedavno 

organizovana svadba sa 1.250 gostiju. 

"Bez poštovanja mera i masovne vakcinacije ne možemo se nadati dobrom i jednostavnom rešenju. Ići 

ćemo iz talasa u talas dok se ne budemo prizvali svesti i vakcinisali u dovoljnom broju", poručuje Đerlek. 

 

 

Šekler za RTS: Treća doza pojačava imunitet, kombinacija vakcina odlična stvar 

Širom Srbije počela je imunizacija trećom dozom vakcine protiv koronavirusa. Dr Milanko Šekler, 

virusolog i mikrobiolog, rekao je za RTS da je primio treću dozu vakcine kako bi pojačao i produžio 

imunitet. Naglasio je da bi valjalo da svako kome je prošlo šest meseci od druge doze dobije treću. 



 
 

Dr Milanko Šekler je primio treću dozu vakcine zbog toga što, kako je objasnio, ona ima funkciju da 

pojača i produži imunitet koji je stvoren primarnom vakcinacijom. 

"Ona služi da zaštitu koju imate još povisi i da je produži u funkciji vremena da duže traje", kazao je 

Šekler. 

Naglasio je da je kombinovao vakcinu i da vrhunska imena imunologije smatraju da je kombinacija 

vakcina "odlična stvar". 

"Moram da napomenem da medicinski imunolozi kod nas ni u jednom trenutku nisu imali dileme da 

kombinacija vakcina može da bude štetna. Naprotiv, kombinacija vakcina može da dâ dobru zaštitu. Ja 

sam primio dva ‘Sinofarma’. Ja sam govorio da je moj favorit 'sputnjik', a primio sam ‘Sinofarm’. Razlog 

je bio zato što nije bilo ruske vakcine u Kraljevu, pa sam primio onu koju su imali. Sada sam iskoristio 

priliku, pošto sam mogao da biram, pa sam primio 'sputnjik' kao treću", kazao je Šekler. 

Dodao je da je istu kombinaciju primilo i nekoliko njegovih kolega i da će pratiti zaštitu koju su stvorili, 

čime će imati predstavu o tome šta se dešava kada se nakon dve "Sinofarmove" vakcine primi 

"Fajzerova", a šta kada se kao treća doza ponovo primi "Sinofarmova" vakcina. 

"Svaka od ovih kombinacija daje zaštitu koja je jača i koja je dugotrajnija. U kom stepenu je jača, u kom 

stepenu je dugotrajnija, na to će vreme da odgovori. To je razlog zašto sam ja početkom leta govorio, 

super je, sada se ljudi vakcinišu i dajte da napravimo ogled na po stotinak ljudi sa različitim 

kombinacijama da mi imamo sopstveno iskustvo i da se ne naslanjamo ni na čije rezultate i da imamo u 

svojim rukama", istakao je Šekler. 

Naglasio je da je "kod nas sve komplikovano i najkomplikovanije je ono što je najprostije, a ono što je 

najkomplikovanije to lako rešimo". 

Šekler je naveo da se antitela nakon treće doze vakcine formiraju brže pošto imunološki sistem već ima 

iskustvo i lakše prepoznaje antigen. 

"Kada se pojavi antigen, on mnogo brže ima spremne sve mehanizme i mnogo brže stvori antitela na 

mnogo višem nivou i koja će duže trajati nego kada je to bio slučaj posle prve ili druge vakcine. Da ne 

licitiramo, ali sam siguran da odmah posle svega par dana broj antitela počinje osetno da skače, dok 

posle prve vakcine vi niste mogli da zabeležite antitela ni pred prijem druge vakcine", istakao je Šekler. 

Naglasio je da se posle treće doze ne govori o nedeljama koje su potrebne za formiranje antitela, već o 

danima i da je to suština primanja treće doze. 

"Treću dozu bi trebalo da prime imunološki kompromitovane osobe" 

Govoreći o tome ko bi trebalo da primi treću, takozvanu buster dozu, Šekler je napomenuo da su u 

pitanju osobe koje nisu adekvatno reagovale na vakcinu i koje su imunološki kompromitovane. 

"Sama starost je najčešće uzrok da je imunološki sistem iscrpljen i da reaguje mnogo sporije i da ima 

slabiju zaštitu. Ljudi sa hroničnim bolestima, ljudi sa dijabetesom, ljudi koji imaju razna druga oboljenja 



 
 

za koja se jasno zna da snižavaju nivo imuniteta, ljudi koji imaju kancer ili neku imunosupresivnu terapiju 

koji se bore protiv najzloćudnijih bolesti", istakao je Šekler i dodao da imuni sistem tih ljudi ne može lako 

da se izbori sa virusom pošto se bori protiv težih bolesti 

Naglasio je da bi valjalo da svako kome je prošlo šest meseci od vakcinacije primi treću dozu koja 

pojačava i produžava dejstvo zaštite. 

"Iz nekog razloga počeli su da se pojavljuju u većem broju ljudi koji su počeli da primaju prvu dozu. Da li 

je razlog to što su videli skok broja novozaraženih, da li je razlog što su videli da neki ljudi primaju već 

treću dozu. Kažu da je bilo i takvih slučajeva, da ljudi dođu i kažu 'došao sam da se vakcinišem, neki su 

primili tri, a ja nijednu, potrošiće moju dozu, ja ne dam moju dozu, hoću ja da je primim'", rekao je 

Šekler. 

"Najviše se širi delta soj, simptomi su blaži u startu"  

Šekler smatra da će pandemija trajati kraće nego što se misli i objasnio je da je takvog mišljenja zbog 

podataka koje prati u svetu. 

"Gledajući podatke svuda u svetu vidite da je veliki broj zemalja i dalje u aktivnom procesu vakcinacije i 

mnogi su prošli 60 posto, mnogi su prešli i 70 posto vakcinisanih ljudi. Pojavio se delta soj koji je lakše 

prenosiv, a delimično ugrožava i vakcinisane, ali ugrožava samo u smislu da može da ih inficira i izazove 

blage simptome, ali ne u smislu da ih previše ugrožava. Treći razlog je što su mladi sada najugroženiji, 

najviše se širi delta kod njih, nešto su blaži simptomi u startu. Međutim, ako se ne jave kod lekara i ako 

ne obave prvi pregled, gde lekar može da proceni da li se infekcija komplikuje i da li su zahvaćena pluća", 

kazao je Šekler. 

Poručio je da je vrlo bitno da se to uradi, pošto mladi popiju nešto za temperaturu, a kada to ne uspe, 

oni se jave lekaru, kada je šteta već nastala. 

"Čašu koja se slomila vi ne možete da spašavate, ne možete da je lepite. Mnogo bi bilo bolje da je 

obrnuto, da je odmah otišao, da se konstatovalo da je pozitivan, da se dala adekvatna terapija, da je 

čovek svestan da je inficiran, pre svega da ne širi dalje zarazu, da ostane kod kuće, da ne ugrožava ostale 

i na kraju krajeva, on je sad pod pratnjom lekara, bilo šta da se desi, bilo kakvu tegobu da oseti, on zna 

od čega je to posledica", kazao je Šekler. 

Istakao je da, prema nekim podacima, i genetika ima uticaja i da pojedinci imaju receptore za virus koji 

su drugačije struktuirani i da su ti ljudi po prirodi svog nasleđa mnogo ugroženiji od drugih. 

"Ukoliko mutacija krene u drugom pravcu, virus će sačekati snažnija vakcina"  

Dr Milanko Šekler je naveo da nam je u početku jedino oružje bilo zaključavanje, što je ocenio kao 

najstarije i najprimitivnije medicinsko sredstvo. 

"Nakon pronalaska vakcina, nakon ustanovljavanja terapijskih protokola koji su sada vrlo efikasni i stoji 

godinu i po iskustva iza toga, sada su se stvari promenile. Vakcinisane osobe, oni u celoj stvari, sem što 



 
 

pomažu sebi, pomažu i svojoj okolini. Sada se tu stvara zabuna, pa šta i vakcinisani mogu da šire virus. Ja 

sam to rekao među prvima u januaru. Normalno je, izvestan procenat vakcinisanih, mali procenat, može 

da širi virus, ali u mnogo manjoj količini i u mnogo kraćem periodu, a sve to zajedno, vakcinisane osobe, 

prebolele osobe, mutacija virusa, borba virusa sa nama vakcinisanima, vodi ka tome da on polako gubi 

snagu. To mora da ide u tom pravcu", rekao je Šekler. 

Dodao je da će, ukoliko mutacija virusa krene u drugom pravcu, virus sačekati snažnija vakcina. 

"Matematička verovatnoća je da on polako slabi, da polako održava prenosivost, ali da gubi na snazi, 

odnosno na patogenosti. Mi ne smemo da se oslonimo na tu moju procenu 100 posto, ali u veterinarskoj 

medicini višedecenijsko iskustvo kaže da bolest uvek bude najjača, najsmrtonosnija kada se prvi put 

pojavi u populaciji", istakao je Šekler. 

Naveo je i da je grip, pošto se  mnogo teže širi od koronavirusa, lakše sprečiti maskom i da je taj virus 

gotovo u potpunosti nestao iz populacije. 

"Boje se ljudi da se grip ukidanjem preventivnih mera nakon adekvatnog, velikog i zadovoljavajućeg 

obima od korone ne vrati na velika vrata. Jedan mali deo starijih se vakciniše uredno, ali to je jako mali 

deo. Mi ostali zakačimo malo gripa, neki prebolimo, neko i sedam dana odleži debelo, ali ta zaštita vam 

ostane za sledeću godinu. Niko od nas nije imao grip dve godine, niko ga nije osetio. Praktično smo 

postali potpuno osetljivi na grip", istakao je Šekler. 

Poručio je da bi stariji obavezno trebalo da se vakcinišu protiv gripa zbog te osetljivosti. 

 

 

Sazdanović za RTS: Pitanje dana kada otvaramo i četvrtu kliniku za kovid pacijente u Kragujevcu 

Sinoć do 20 sati od 492 testirane osobe 92 su novozaražene u Šumadijskom okrugu, od kojih 70 iz 

Kragujevca. Prvog avgusta bilo je četvoro novozaraženih. Direktor KC Kragujevac, prof. dr Predrag 

Sazdanović rekao je za RTS da je porastu broja hospitalizovanih doprinelo sve - i slavlja i neodgovorno 



 
 

ponašanje i povratak s letovanja. "Pitanje je dana kada ćemo otvoriti četvrtu kliniku sa 40 i nešto mesta 

da bismo se spremili za ono što nas čeka ove nedelje", rekao je Sazdanović. 

Sa porastom broja zaraženi, raste i broj hospitalizovanih. 

"Jutros u 6 časova imali smo 60 pacijenata, od toga osam na intenzivnoj nezi, dvoje na respiratoru. Oni 

su u novoformiranoj jedinici za intenzivnu negu i njihovo stanje je stabilno", rekao je direktor KC 

Kragujevac, prof. dr Predrag Sazdanović. 

Tome je, kaže, doprinelo sve. 

"I proslave i slavlja i svakodnevno neodgovorno ponašanje, povratak sa godišnjih odmora. Pre svega 

mislim na Budvu, za koju se ispostavilo da je jedan od najozbiljnijih kovid žarišta na Balkanu", napominje 

Sazdanović. 

Na pitanje koliko je klinika u kovid sistemu, navodi da postoje tri klinike - Infektivna klinika, Klinika za 

pulmologiju, čija je polovina u kovidu, i treća klinika je Intenzivna nega na neurologiji. 

"Pitanje je dana kada ćemo otvoriti četvrtu kliniku sa 40 i nešto mesta da bismo se spremili za ono što 

nas čeka ove nedelje, a mi očekujemo porast zaraženih", naglasio je Sazdanović. 

Prioriteti KC Kragujevac su i prioriteti celog zdravstvenog sistema. 

"Juče smo imali sastanak sa ministrom Lončarom gde je rečeno jasno da moramo da imamo borbu na 

dva fronta - jedan je kovid gde smo odlični, a drugi nekovid. UKC Kragujevac od 1. marta i drži taj plan. U 

poslednja četiri meseca mi smo uspeli da renoviramo pola operacionog bloka i da radimo operativni 

program za onkološke pacijente da ne bi čekali. Lista je velika i mislim da ćemo to brzo da završimo", 

naglasio je Sazdanović. 

Treću dozu vakcine posmatra kao treću revakcinaiciju. 

"Oni koji su pre šest meseci primili drugu dozu da se jave da prime i treću dozu, identične ili bilo koje 

druge. Primite treću dozu i ne brinite u toku sledeće sezone, jeseni i zime da li ćete biti u problemu", 

rekao je Sazdanović. 

Dodaje da će u UKC Kragujevac snositi krivičnu i materijalnu odgovornost svaki zaposleni koji nije 

vakcinisan, a ne daj Bože zarazi nekovid pacijenta. 

"Imali smo razgovore oči u oči. Objasnili smo da je dosta gluposti u opticaju i UKC Kragujevavc je 

dostigao 70 posto ukupno vakcinisanih. Nastavićemo razgovore, pokušaćemo da im objasnimo 

besmislice koje postoje na društvenim mrežama i za 15 posto smo podigli stepen vakcinacije", rekao je 

Sazdanović. 

U Kragujevcu je za sad vakcinisano oko 55 odsto stanovništva. Protivepidemijske mere se skoro uopšte 

ne poštuju. U zatvorenim prostorima ljudi koji nose maske su izuzetak, a ne pravilo, javlja reporter RTS-

a.   



 
 

 

 

MANJE PLATE, PROMENA POSLA, PCR O LIČNOM TROŠKU Pooštravaju se pravila za nevakcinisane 

zdravstvene radnike, neki bi mogli i KRIVIČNO da odgovaraju 

Bez vakcinacije zaposleni u zdravstvu neće moći da rade sa pacijentima. Lekar koji se dovede u tu 

situaciju, a raspoređen je, recimo, u kovid-centar, na kraju meseca umesto oko 180.000 dinara, koliko 

sada prima sa stimulacijom i dežurstvima, može da računa da neće dosegnuti ni polovinu tog iznosa. 

Iako će praksa koju je započeo KC Niš da se nevakcinisani lekari i osoblje prebacuju na administrativne 

poslove biti primenjena i u drugim centrima, u zdravstvenim ustanovama generalno ne očekuju veće 

probleme. 

U KBZ Zemun, recimo, kako je u ponedeljak rekao direktor dr Dragoš Stojanović, zadovoljni su odzivom 

zaposlenih na vakcinaciju, dok u KBC Kragujevac direktor dr Predrag Sazdanović ne zna šta da radi sa 30 

odsto nevakcinisanih, pišu "Novosti". 

- Kod nas je većina zaposlenih vakcinisana, a ako bude onih koji će insistirati da se ne vakcinišu, 

rešavaćemo to u hodu - kaže dr Stojanović. 

- Dosta ih je na odmorima i nemamo precizan uvid da li se neko u međuvremenu vakcinisao. Pravićemo 

presek od 1. septembra. Dotad je za sve koji nisu imunizovani, uslov za povratak na posao negativan PCR 

test, koji rade o ličnom trošku. Već sutra, prema planu Zavoda za javno zdravlje Beograda, započinjemo 

sa vakcinacijom zaposlenih trećom dozom. Sa onima koji još nisu primili ni prvu dozu ne očekujem 

probleme, ali svakako nećemo dozvoliti da dođemo u situaciju da se pitamo da li je neko nekoga ovde u 

ustanovi zarazio. 



 
 

Profesor dr Radmilo Janković, zamenik direktora UKC Niš, kaže da je necivilizacijski da neko ko ne može 

iz medicinskih razloga da se vakciniše dođe kao pacijent u bolnicu i da ga zarazi zdravstveno osoblje. 

Upravo ta mogućnost prenošenja infekcije sa belih mantila na pacijente u nekovid ustanovama razlog je 

što je menadžment bolnica postigao konsenzus da nevakcinisani medicinari ne mogu da rade sa 

pacijentima. Pogotovo sad kad se situacija pogoršava, i u ponedeljak smo imali 1.837 novozaraženih, dok 

je četvoro preminulo od posledica kovida. 

Medicinski deo Kriznog štaba, koji zaseda danas, podržava obaveznu vakcinaciju za medicinare i 

zaposlene u ustanovama socijalne zaštite. 

Doktor Predrag Sazdanović kaže da je u KC Kragujevac 30 odsto zaposlenih - nevakcinisano. 

- Do pre mesec dana imali smo svega 55 odsto imunizovanih - kaže Sazdanović. - Organizovali smo 

sastanke posle kojih je obuhvat povećan na 70 odsto. Za preostalih 30 odsto trenutno nema rešenja, a 

na snazi je odluka da će svaki zaposleni koji nije vakcinisan, a zarazi nekovid pacijenta snositi krivičnu i 

materijalnu odgovornost. 

Kovid-propusnice bar za događaje 

Zahtev medicinskog dela Kriznog štaba da se uvedu kovid-propusnice za događaje, o kojem će 

raspravljati na današnjoj sednici, manje-više svi podržavaju, među njima i ministar zdravlja Zlatibor 

Lončar. 

- U mnogim zemljama bez propusnice se ne može ni u restoran, i mi smo sad u situaciji da više ne bi 

smelo da se odlaže donošenje ove mere - rečeno je u ponedeljak u medicinskom delu Kriznog štaba. 

- Drugo je pitanje kako bi se to sprovelo u praksi, i to je više u nadležnosti Vlade nego Kriznog štaba, ali 

nije nemoguće. 

 

 

 

 

 

 

 

 



 
 

 

 

"ŠKOLA KREĆE REGULARNO, KOVID PROPUSNICE SVE IZVESNIJE" Dr Tiodorović za "Blic" pred sednicu 

Kriznog štaba: "Jedna vrsta okupljanja je problematična" 

Epidemiolog i član Kriznog štaba prof. dr Branislav Tiodorović kaže za "Blic" da ima mnogo tema za 

razgovor na predstojećoj sednici kriznog štaba koja je planirana za sutra, ali da je osnovna tema ocena 

epidemiološke situacije, koja se bitno promenila od poslednjeg zasedanja. 

Tiodorović kaže da okupljanja i manifestacije koje se održavjau tokom avgusta imaju dobru kontrolu, 

osim okupljanja na sportskim događajima koja se problematična. 

- Dosta toga se promenilo od pre mesec dana, kada smo zasedali. U smislu ocene, epidemiološka 

situacija je nepovoljna, s obzirom na broj pozitivnih, na broj hospitalizovanih… Čak iako ima nekih lakših 

kliničkih slika, ne treba ih uzimati neozbiljno, jer nije trenutak. Potreban je ozbiljan pristup, jer će virus 

nastaviti da se širi ako ne budemo preuzeli odgovarajuće epidemiološke mere. Što se tiče konkretnih 

mera, smatram da ove postojeće mere koje nikada nisu ukinute, maska u zatvorenom, fizička distanca i 

dezinfekcija, da njih treba oštro kontrolisati. Dakle, pooštravanje kontrole mera, pooštravanje 

kažnjavanje rada i komunalne milicije i inspekcijskih službi, to nam je ovog trenutka neophodno - kaže 

profesor Tiodorović. 

Ne očekuje se skraćivanje radnog vremena 

Ugostitelje, ali i goste zanima da li će biti kakvih izmena što se tiče radnog vremena, i da li će biti ikakvih 

ograničenja. Profesor Tiodorović kaže za "Blic" da ne očekuje da se tu išta menja osim pojačane kontrole. 



 
 

- Ne verujem da će u ovom trenutku doći do toga da ćemo ograničavati radno vreme, da treba neke 

objekte zatvarati, verujem da će to još uvek biti stvar za neki naredni period, da to nije neophodno sada. 

Vrlo rigorozno treba tražiti kontrolu mera kod različitih manifestacija, sportskih, muzičkih… Problem su 

sportske manifestacije, kod muzičkih se može reći da su mnogo ozbiljniji, tu mislim na festivale, i da su 

dobro organizovani, što ne bih rekao za neke nastupe estradnih umetnika, primećujem da se tu ne 

poštuju mere - priča epidemiolog za "Blic". 

Škola, vakcinacija… 

Počinje škola, a na ovu temu se dosta govorilo i nagađalo kako će početi. Ipak, prema rečima 

epidemiologa, škola počinje regularno. 

- Možemo reći da mogu svi regularno da krenu, s tim da se nose maske i dalje, na svim nivoima. Takođe, 

tu je i preporuka za vakcinaciju od 12 godina pa naviše, posebno mislim da ćemo morati da preporučimo 

vakcinaciju studenata koji stanuju u domovima. Imali smo iskustvo iz jula, iz novembra, decembra, 

prošle godine. Takođe i zdravstveni radnici bi trebalo obavezno da se vakcinišu, da prosvetnim radnicima 

treba jaka preporuka za vakcinaciju i zbog njihovog zdravstvenog stanja i zbog dece s kojom rade. To isto 

važi i za vrtiće. Verovatno ćemo imati ozbiljnu diskusiju i sa svima onima koji ne misle tako - kaže 

profesor Tiodorović. 

Kovid propusnice 

O kovid propusnicama se u poslednje vreme sve ćešće u javnosti govori pa je sve izvesnije da će ih biti i 

Srbiji. Primera radi, to su već uvele Francuska, Italija, Velika Britanija… 

- Mi smo za i za tako nešto nam treba preporuka eksperata prava da se posle neko ne bi pozivao na 

ljudska prava, iako vidimo da je to uvedeno u velikom broju evropskih zemalja. Ako neko ima zeleni 

karton ili kovid propusnicu, to bi značilo da je ili vakcinisan, ili je testiran, ili je bolovao i preboleo. Ne 

može niko da kaže da je neka diskriminacija, jer ne možeš da kažeš da je nešto samo za vakcinisane. 

Pravnici treba najzad da kažu šta je to što je po zakonu i ustavu, a u korist očuvanja zdravlja - kaže 

profesor Tiodorović. 

 

 

 

 

 



 
 

 

 

Batajnica: Kovid pacijentima teže nego ikad, više od 70 odsto mora na kiseonik 

Direktorka Kovid bolnice u Batajnici Tatjana Adžić Vukičević izjavila je da su kliničke slike kovid pacijenata 

sada gore nego u svim prethodnim talasima i da više od 70 odsto pacijenata zahteva kiseoničku potporu. 

 „Kliničke slike su teže nego u svim prethodnim talasima, jer oko 20 odsto svih pacijenata zahteva prijem 

u jedinice intenzivne nege. Više od 70 odsto pacijenata zahteva kiseoničku potporu, to dosad nismo 

imali“, rekla je Adžić Vukičević za izdanje lista „Alo“ od utorka. 

Ona je kazala da je hospitalizovan veliki broj mladih, među kojima više od 90 odsto nije vakcinisano. 

„U ovom četvrtom talasu primetili smo da obolevaju, u više od 80 odsto slučajeva, mladi, zdravi i 

nevakcinisani muškarci. Žena ima oko 20 odsto i one imaju pridružene bolesti, a to su dijabetes, 

arterijska hipertenzija, maligniteti, reumatološke bolesti, gojaznost“, rekla je direktorka Kovid bolnice u 

Batajnici. 

 



 
 

 

 

U Srbiji dato 29.000 trećih doza vakcina protiv korone 

Koordinator vakcinalnog punkta na Beogradskom sajmu Zoran Bekić ocenio je da je vakcinacija u Srbiji i 

dalje usporena i naveo da je do sada dato 29.000 trećih doza vakcina protiv koronavirusa. 

 „Sada dnevno dajemo između 3.000 i 5.000 doza, što je malo, jer kada je vakcinacija bila u punom jeku 

davali smo i više od 82.000 doza dnevno“, rekao je Bekić za RTS. 

Bekić je rekao da treća doza pojačava imunitet i da se posebno preporučuje osobama sa slabijim 

imunitetom. 

„Ako se posle dve doze jedne vakcine osoba nije razbolela od kovida, onda treća doza treba da bude od 

istog proizvodjača, jer je očigledno da ima efekta“, dodao je Bekić. 

Takođe je rekao da je „pravo vreme“ da se uvedu kovid propusnice. 

 



 
 

 

 

U "LIMANU 4" OD OKTOBRA: Završni radovi na obnovi najvećeg objekta Doma zdravlja Novi Sad 

PRIVODE se kraju radovi detaljne rekonstrukcije najvećeg objekta Doma zdravlja Novi Sad "Limana 4" 

koji je prvi put u poslednjih četrdesetak godina temeljno obnovljen. 

Radovi su započeti početkom prošle godine. 

Uz napomenu da je ovo jedan od najvećih i najvrednijih projekata obnove u novosadskom zdravstvu 

poslednjih decenija, direktor Doma zdravlja Novi Sad kaže, za "Novosti", da će do kraja ovog meseca biti 

okončane sitne popravke, a u oktobru će ambulanta ponovo primati pacijente. 

- U septembru će započeti unošenje potpuno novog nameštaja koji se već izrađuje. Sve ordinacije i 

ambulanta biće kompletno njime opremljene. U obnovljeni objekat unećemo samo one medicinske 

aparate koji su kupljeni uoči rekonstrukcije, a svi ostali biće sasvim novi i njihova nabavka je u toku - kaže 

dr Bojat. 

Ističe sagovornik "Novosti" da je korona pogodila i proizvođače medicinske opreme u Nemačkoj koji 

rade smanjenim kapacitetom te nabavka te opreme sada teče sporije ali i po većim cenama. Dodaje, 

međutim, da Grad Novi Sad ima izuzetnu volju da se obnovi kompletna oprema. 



 
 

Kada ponovo proradi, ambulanta "Liman 4" značajno će unaprediti funkcionisanje te zdravstvene 

ustanove sa više od 1.300 zaposlenih. Oni su, kao i njihovi pacijenti, tokom obnove bili raspoređeni u 

ostale objekte Doma zdravlja "Novi Sad". 

Ovih dana odlučiće se da li će se rekonstruisani objekat od 10.000 kvadrata puštati u rad parcijalno ili 

odjednom. Juče je započeto i parterno uređenje oko zgrade - biće više staza, klupa, parking-mesta za 

bicikle... 

Obnovu "Limana 4" finansirala je Kancelarija za upravljanje javnim ulaganjima pri Vladi Srbije, a 

ugovorena vrednost radova je 688,9 miliona dinara bez poreza na dodatu vrednost, odnosno 826,7 

miliona dinara sa PDV-om. 

NA ADICAMA U JANUARU 

IZGRADNJA Doma zdravlja u naselju Adice, na 1.500 kvadrata, biće završen u januaru naredne godine i 

na taj način značajno će biti rasterećene ambulante na Limanu i na Novom naselju. 

 


